

## ANNEX A

No. 710. CONVENTION FOR THE SUPPRESSION OF THE CIRCULATION OF AND TRAFFIC IN OBSCENE PUBLICATIONS, CONCLUDED AT GENEVA ON 12 SEPTEMBER 1923, AS AMENDED BY THE PROTOCOL SIGNED AT LAKE SUCCESS, NEW YORK, ON 12 NOVEMBER 1947<sup>1</sup>

No. 728. AGREEMENT FOR THE SUPPRESSION OF THE CIRCULATION OF OBSCENE PUBLICATIONS, SIGNED AT PARIS ON 4 MAY 1910, AS AMENDED BY THE PROTOCOL SIGNED AT LAKE SUCCESS, NEW YORK, ON 4 MAY 1949<sup>2</sup>

## SUCCESSION by MALTA

In a communication received on 24 March 1967, the Government of Malta notified the Secretary-General that it considers itself bound by the above-mentioned Convention and Agreement the application of which had been extended to its territory before the attainment of independence.

<sup>1</sup> United Nations, *Treaty Series*, Vol. 46, p. 201; for subsequent actions relating to this Convention, see references in Cumulative Indexes Nos. 1 to 6, as well as Annex A in volumes 503, 541 and 560.

<sup>2</sup> United Nations, *Treaty Series*, Vol. 47, p. 159; for subsequent actions relating to this Agreement, see references in Cumulative Indexes Nos. 1 to 6, as well as Annex A in volumes 541 and 560.

## ANNEXE A

N° 710. CONVENTION POUR LA RÉPRESSION DE LA CIRCULATION ET DU TRAFIC DES PUBLICATIONS OBSCÈNES, CONCLUE À GENÈVE LE 12 SEPTEMBRE 1923, SOUS SA FORME AMENDÉE PAR LE PROTOCOLE SIGNÉ À LAKE SUCCESS (NEW-YORK), LE 12 NOVEMBRE 1947<sup>1</sup>

N° 728. ARRANGEMENT RELATIF À LA RÉPRESSION DE LA CIRCULATION DES PUBLICATIONS OBSCÈNES, SIGNÉ À PARIS LE 4 MAI 1910, MODIFIÉ PAR LE PROTOCOLE SIGNÉ À LAKE SUCCESS (NEW-YORK) LE 4 MAI 1949<sup>2</sup>

## SUCCESSION de MALTE

Par une communication reçue le 24 mars 1967, le Gouvernement maltais a notifié au Secrétaire général qu'il se considère comme lié par la Convention et l'Arrangement susmentionnés dont l'application avait été étendue à son territoire avant son accession à l'indépendance.

<sup>1</sup> Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 46, p. 201; pour tous faits ultérieurs concernant cette Convention, voir les références données dans les Index cumulatifs n°s 1 à 6, ainsi que l'Annexe A des volumes 503, 541 et 560.

<sup>2</sup> Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 47, p. 159; pour tous faits ultérieurs intéressant cet Arrangement, voir les références données dans les Index cumulatifs n°s 1 à 6, ainsi que l'Annexe A des volumes 541 et 560.